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L’afer Gehry es va tornar a trac-
tar ahir en la roda de premsa 
posterior al consell de minis-
tres. I és que el cap de Govern, 
Jaume Bartumeu, va assenyalar 
que el consell de ministres està 
estudiant el contracte que l’an-
terior executiu va elaborar per-
què l’arquitecte nord-americà 
s’encarregués de la construcció 
del futur arxiu nacional d’An-
dorra. Segons va insinuar Bar-
tumeu, aquest contracte –que 
Gehry va rescindir de forma 
unilateral– podria “no haver-
se signat en consonància amb 
la legislació andorrana”. En 
aquest sentit, el cap del Govern 
va assenyalar que “si entenem 
que hi ha hagut responsabili-
tats, les demanarem”. 

Aquestes declaracions les va 
fer Bartumeu perquè ahir ma-

teix el Butlletí Oficial del Princi-
pat d’Andorra (BOPA) publicava 
la resolució del contracte, un 
document que, segons el cap 
de Govern, “no hauria d’haver 
sortit publicat”, perquè no cor-
respon a l’executiu fer-ho quan 
l’altra part implicada –l’arqui-
tecte Gehry– ja ha rescindit el 
contracte unilateralment. 

El cap de Govern va recor-
dar que aquest és un contracte 
precipitat i que ell no l’hau-
ria signat mai, sobretot per 
les importants conseqüències 
econòmiques que ha suposat. 
Bartumeu va assenyalar que la 
setmana vinent s’haurà acabat 
l’anàlisi del contracte i es podrà 
informar sobre els efectes que 
haurà tingut. 

De fet, tot i que el contrac-
te amb Gehry s’hagi rescindit, 
l’arquitecte ha cobrat més de 2 
milions d’euros, uns diners que 

no es recuperaran. Recentment 
el Govern ha saldat les factu-
res que l’anterior executiu ha-
via deixat pendents de pagar a 
l’arquitecte, i que sumen un va-
lor total de 680.185 euros pels 
projectes i treballs que el nord-
americà havia fet pel futur ar-
xiu nacional. Cal recordar, a 
més, que l’execució del projecte 
suposaria, en cas que s’hagués 
fet realitat, una inversió de més 
30 milions. 

Pel que fa a la futura adju-
dicació del projecte de l’arxiu 
nacional, el cap de Govern va 
assegurar temps enrere que des 
de l’executiu es treballaria per 
“no caure en precipitacions” 
per no malmetre l’economia 
del país. I és que, malgrat tot, 
des de l’executiu sempre han 
volgut deixar clar que mante-
nen la voluntat de construir un 
arxiu. 

Bartumeu insinua que el contracte amb 
Gehry podria estar fora de la legalitat

consell de ministres

m. m. / a. b.
AnDorrA lA VellA

El cap de Govern assenyala que si cal es demanarà responsabilitats a l’anterior executiu

Sumant-se a la celebració del 
primer aniversari de l’Apolo, 
el grup de flamenc D’Callaos 
tornarà a pujar a l’escenari de la 
sala. I és que aquesta banda va 
ser una de les primeres convi-
dades a actuar a l’Apolo quan  
es va inaugurar la sala, deixant 
enrere l’antic Àngel Blau. 

El concert protagonitzat ara 
fa aproximadament un any per 
D’Callaos va ser un dels més 
aplaudits de la curta trajectòria 
de l’Apolo, i per aquest motiu 
els responsables de la sala han 
apostat per tornar-los a con-
vidar en aquesta setmana tan 
especial, en què l’Apolo bufa la 

seva primera espelma. L’actua-
ció d’aquesta nit, en què els ter-
rassencs D’Callaos presenten el 
seu segon disc, Desde mi balcón, 
tindrà lloc a dos quarts d’onze 
de la nit i l’entrada val 10 eu-
ros. Després serà el discjòquei 
Mamayé l’encarregat de seguir 
amenitzant la nit.  

Els D’Callaos, seguint amb 
humilitat els passos de mestres 
com Paco de Lucía i Camarón i 

de bandes tan emblemàtiques 
com Triana, Lole y Manuel i 
Pata Negra, revisa de mane-
ra peculiar el flamenc des de 
la frescor i espontaneïtat que 
els dóna la seva joventut. En 
la seva música, que defineixen 
com a nu flamenc, barregen amb 
gust guitarres amb tocs de psi-
codèlia dels anys setanta.

La història del grup terras-
senc D’Callaos comença l’any 
2004, però no és fins al 2005 
quan s’hi incorpora la veu de la 
banda, Maribel la Canija. Aquell 
mateix any graven el seu pri-
mer disc, De paso, que va veure 
la llum l’octubre del 2006, i des 
de llavors el seu èxit no ha pa-
rat de créixer. 

El grup D’Callaos bufa la 
primera espelma de l’Apolo  
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El concert serà a les 
22.30 hores i després 

pujarà a l’escenari 
el DJ Mamayé

. 

El Comú d’Ordino i la Funda-
ció Crèdit Andorrà han posat 
a la venda avui mateix les en-
trades per a la 27a edició del 
Festival internacional Narciso 
Yepes, que se celebrarà entre 
el 3 i el 25 d’octubre a Ordi-
no. Les entrades per assistir 
a qualsevol dels cinc concerts 
programats es poden adquirir 
a través del web www.ticket-
credit.com i als terminals Tic-
ketCrèdit, i els preus oscil·len 
entre els 5 i els 20 euros. 

La cita proposa diferents 
gèneres, que van des del fla-
menc fins a les grans obres 
clàssiques, i presenta figures i 
formacions de renom com ara 

la Camerata d’Amsterdam, 
Mayte Martín i les germanes 
Labèque, l’ONCA i els Solistes 
de la JONCA. 

En total seran cinc actua-
cions les que configuraran el 
cartell de la 27a edició, i entre 
el programa destaca l’actuació 
de Mayte Martín i les germa-
nes Labèque, que protagonit-
zaran un dels plats forts amb 
un concert en què oferiran una 
visió desmitificada de la músi-
ca popular flamenca. 

La Camerata d’Amsterdam, 
dirigida per Jeroen Weierink, 
serà l’encarregada d’obrir la 
27a edició el dia 3 d’octubre, 
i per a l’ocasió estarà acom-
panyada del flautista Claudi 
Arimany. 

A la venda les entrades 
per al festival Yepes
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27a edició

bondia

una imatge de la maqueta elaborada per l’estudi de Frank Gehry.


